
 

Zápis z 8. jednání komise tělovýchovy a sportu  
ze dne 1. 11. 2021 v klubovně tenisového oddílu v Červeném Kostelci 

Přítomní členové: J. Vít, T. Kábrt, L. Jančík, M. Vejrek, P. Maxa, L. Jančík, M. Vlček, M. Burdych, Z. 

Schröderová, J. Zachovský, D. Škoda 

Omluveni: T. Jirásek, O. Mallat, J. Romža, B. Drozd, J. Škoda, M. Kollertová, R. Hásek 

Pověřený člen rady: R. Petrák 

Hosté: P. Matyska, vedoucí odboru rozvoje města, O. Mrkos 

Zahájení a schválení programu 

Předseda komise zahájil jednání a konstatoval, že komise je usnášeníschopná. Byl schválen následující 

program: 

1. Vývoj sportovních investičních akcí 

2. Konkretizace provozování hřiště s umělým povrchem na házené  

3. Provoz ve sportovní hale  

4. Ostatní 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 

Předseda sportovní komise J. Vít uvítal všechny přítomné. 

1. Vývoj sportovních investičních akcí  

Vedoucí odboru rozvoje města P. Matyska seznámil přítomné s podrobným vývojem přípravy 

nafukovací haly. Zpoždění projektu vztáhl především ke spolupráci s dotčenými orgány a dodavateli 

energií, skokovému navýšení cen materiálu a následné nutnosti odsouhlasení ZM, komplikacím 

spojeným s ukotvením haly a průběhu územního řízení. Termínový výhled: podzim 2021 výstavba 

základů pro nafukovací halu, jaro 2022 výstavba skladu pro nafukovací halu a technologii. 

Dále spolu se starostou města seznámil přítomné s průběhem výstavby fotbalového zázemí. Všechny 

přítomné ujistil, že práce probíhají v požadovaném časovém harmonogramu. Současný nevzhledný 

plot by se měl vyměňovat během příštího roku. Počítá se také s výsadbou nových podobně vysokých 

dřevin namísto současných lip.  

Dále byly předneseny informace o blížícím se výběrovém řízení projektanta na tělocvičnu mezi 

školami a bylo oznámeno, že s rekonstrukcí parku A. B. Svojsíka se v následujícím roku nejspíš 

nepočítá. Stejně tak se s výstavbou kuželny počítá na daném místě spíše výhledově. Důvodem jsou 

potíže se sestavením rozpočtu zapříčiněné nárustem cen materiálů. 

Zástupci volejbalového oddílu upozornili na nutnost výměny antukového povrchu na venkovním 

hřišti a v souběhu rekonstrukce volejbalové tribuny. 

Usnesení 2021/8/1 

Komise tělovýchovy a sportu bere na vědomí informace o sportovním vývoji investiční akcí. 

Termín: - 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 



 

Usnesení 2021/8/2 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města zahájit přípravu výstavby kuželkářského 

zázemí a rekonstrukce antukového povrchu volejbalových kurtů a tribuny. 

Termín: 31. 12. 2022 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 

2. Konkretizace provozování hřiště s umělým povrchem na házené 

Starosta města nejprve přiblížil současný způsob provozování hřiště s umělým povrchem. Následně T. 

Kábrt přiblížil multisportovní charakter hřiště s umělým povrchem:  

Obsazenost ročně: 

Tenis: cca 30 hod. 

Sokol Olešnice: cca 20 hod. 

Házená: - 

Bavíme se sportem: cca 150 hod.  

Fotbal: cca 500 hod. (15 hod. týdně) 

Pronájem Zumba: 10 hod. 

Děti na startu: 30 hod. 

Škola: zatím nevyužívá 

Celkem: fotbal cca 500 hod., ostatní cca 240 hod. 

 

Po delší diskuzi se přítomní shodli na nutnosti sjednotit práci správce fotbalového areálu a areálu 

národní házené, což nejjednodušeji půjde provést provozováním hřiště s umělým povrchem v režii SK 

Červený Kostelec, z. s. Zároveň se komise shodla na nutnosti zanesení těchto podmínek spravování 

areálu národní házení: 

Ustavení termínu pro rezervace pravidelných tréninků na sezonu (cca polovina března) pro 

všechny spolky, ustavení přednostního práva pro národní házenou v případě, že by obnovila 

svoji činnost. 

Zachování současného povrchu pro multisport vyhovující i jiným sportům, než je fotbal. 

Zanesení povinnosti kvalitní péče o zázemí v areálu národní házené. 

Určení jednotné ceny pro všechny využívající spolky.  

 

Usnesení 2021/8/3 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města změnit provozovatele hřiště s umělým 

povrchem z TJ Červený Kostelec, z. s., na SK Červený Kostelec, z. s., což umožní sjednotit práci 



 

správce fotbalového areálu a hřiště na národní házené. Zároveň doporučuje radě města, aby 

do smlouvy o výpůjčce zaneslo body týkající se: 

• Ustavení termínu pro rezervace pravidelných tréninků na sezonu (cca polovina 

března) pro všechny spolky, ustavení přednostního práva pro národní házenou 

v případě, že by obnovila svoji činnost. 

• Zachování současného povrchu pro multisport vyhovující i jiným sportům, než je 

fotbal. 

• Zanesení povinnosti kvalitní péče o zázemí v areálu národní házené. 

• Určení jednotné nižší ceny pro všechny spolky, které hřiště využívají. 

Termín: 31. 12. 2021 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 

3. Provoz ve sportovní hale 

M. Burdych za volejbalový oddíl vznesl dotazy k provozu sportovní haly: 

Při svátcích a dovolených není zajištěno zastoupení správce. Komise se shodla, že by město mělo zajistit 

možnost sportování v hale i ve svátcích a dovolených správce.  

Polští sportovci se špatnou obuví nemají možnost v hale sportovat a plnit tak podmínky projektu česko-

polské příhraniční spolupráce. Komise podpořila zákaz vstupu kohokoliv do sportovní haly 

v nevyhovující obuvi. 

Není možné si v hale sednout v době, kdy má bufet zavřeno. Sportovní komise se shodla na nutnosti 

otevření tribuny během tréninků a základního občerstvení během soutěžních utkání ve sportovní hale. 

Usnesení 2021/8/4 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města zajistit možnost sportování v hale i ve 

svátcích a dovolených správce, nepovolovat vstup do sportovní haly pro sportovce 

s nevyhovující obuví včetně sportovců z česko-polské příhraniční spolupráce, zajistit otevření 

tribuny ve sportovní hale pro přítomnost na trénincích a bufetu během závodních utkání. 

Termín: 31. 12. 2021 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 

4. Ostatní 

Zástupce kuželkářského oddílu TJ Červený Kostelec zažádal o začlenění druhého kuželkáře mezi členy 

sportovní komise: O. Mrkose. Sportovní komise s tímto návrhem souhlasila. 

Usnesení 2021/8/5 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města přidat mezi členy sportovní komise O. 

Mrkose (za kuželkářský oddíl TJ Červený Kostelec). 

Termín: 31. 12. 2021 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 



 

 

J. Romža mailovou formou požádal o nákup mantinelů pro florbal již v r. 2022, tedy i přesto, že ještě 

nebude rozšířen sklad sportovní haly, a to z obavy nad vyplnění požadovaných pondělních hodin 

v hale. Starosta města a komise se shodli na tom, že se budeme držet předem dohodnutého 

harmonogramu (fotbalové zázemí – rozšíření skladu – nákup mantinelů). Členové spolků uvedli, že 

s florbalovými hodinami v pondělí večer nadále počítají. 

Usnesení 2021/8/6 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města dodržet plánovaný harmonogram 

výstavby skladovacích prostorů ve sportovní hale a nákupu mantinelů pro florbal. 

Termín: 31. 12. 2023 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

J. Vít informoval komisi o tom, že zažádal ZM o navýšení dotací na sportovní činnost, se kterým 

neuspěl. Starosta města uznal, že inflací a navýšením cen za energie lze argumentovat a bude počítat 

s navýšením dotačních financí pro rok 2023.  

Usnesení 2021/8/7 

Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města navýšit vzhledem k inflaci a cen za energie 

dotační částku pro sportovní činnost pro rok 2023. 

Termín: 31. 8. 2022 

přijato, pro 11, proti 0, zdržel se 0 

 

Doporučení radě: 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města zahájit přípravu výstavby kuželkářského zázemí 

a rekonstrukce antukového povrchu volejbalových kurtů a tribuny. 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města změnit provozovatele hřiště s umělým 

povrchem z TJ Červený Kostelec, z. s., na SK Červený Kostelec, z. s., což umožní sjednotit práci správce 

fotbalového areálu a hřiště na národní házené. Zároveň doporučuje radě města, aby do smlouvy o 

výpůjčce zaneslo body týkající se: 

• Ustavení termínu pro rezervace pravidelných tréninků na sezonu (cca polovina března) pro 

všechny spolky, ustavení přednostního práva pro národní házenou v případě, že by obnovila 

svoji činnost. 

• Zachování současného povrchu pro multisport vyhovující i jiným sportům, než je fotbal. 

• Zanesení povinnosti kvalitní péče o zázemí v areálu národní házené. 

• Určení jednotné nižší ceny pro všechny spolky, které hřiště využívají. 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města zajistit možnost sportování v hale i ve svátcích 

a dovolených správce, dále nepovolovat vstup do sportovní haly pro sportovce s nevyhovující obuví 

včetně sportovců z česko-polské příhraniční spolupráce, zajistit otevření tribuny ve sportovní hale 

pro přítomnost na trénincích a bufetu během závodních utkání. 



 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města přidat mezi členy sportovní komise O. Mrkose 

(za kuželkářský oddíl TJ Červený Kostelec). 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města dodržet plánovaný harmonogram výstavby 

skladovacích prostorů ve sportovní hale a nákupu mantinelů pro florbal. 

- Komise tělovýchovy a sportu doporučuje radě města navýšit vzhledem k inflaci a cen za energie 

dotační částku pro sportovní činnost pro rok 2023. 

 

Zapsal: T. Kábrt 

Dne: 10. 11. 2021 

Ověřil: J. Vít 

 


